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§ 17 

Nämndens och förvaltningens frågor 

Skrivelse för beredning om förskolor 
Abit Dundar m.fl. (FP), Lars Svärd m.fl. (M) och Hans Tjernström (C) 

anmälde en skrivelse för beredning om förskolorna i stadsdelen. 

Dnr 322-2014-1.2.1 

 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd överlämnade skrivelsen till 

förvaltningen för beredning. 

_________________ 

 

Skrivelse för beredning om naturmark 
Jessica Jormtun m.fl. (MP) anmälde en skrivelse för beredning om 

vård av naturmark. Dnr 323-2014-3.2 

 

Som svar på fråga från Jessica Jormtun (MP) informerade Gunnar 

Ohlsén att förvaltningen ansökt om medel från ”Vackra Stockholm” 

och att feriearbetande ungdomar kommer att arbeta med att göra fint i 

våra parker under sommaren.  

 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd överlämnade skrivelsen till 

förvaltningen för beredning. 

_________________ 

 

 

Verksamhetsbesök 
Jessica Jormtun (MP) och Eva Fagerhem (S) tackade förvaltningen för 

verksamhetsbesöken som anordnades i maj. 

 

 

Pumpstation i Trekanten 
Eva Fagerhem (S) och Marita Roos (S) frågade om pumpstationen i 

sjön Trekanten tagits bort. Gunnar Ohlsén hänvisade till Stockholm 

Vatten som ansvarar för detta. 

__________________ 
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Hertha Hillfons ateljé i Mälarhöjden 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd gemensamt gör följande 

uttalande: 

 

”Stadsdelsnämnden ser det som mycket angeläget att bevara Hertha 

Hillfons ateljé, verkstad och konstproduktion på Sexstyversgränd i 

Mälarhöjden. Den unika skaparmiljön har goda möjligheter att bli en 

fantastisk kulturell mötesplats. Hertha Hillfons rika produktion är en 

oskiljaktig del av den plats där hon skapade verken.” 

_____________________ 
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Stadsdelsdirektörens information 

Månadsrapport 

Lars Wennberg informerade och besvarade frågor om 

månadsrapporten för maj 2014. Dnr 86-2014-1.2.1 

 
Sommarmobilen 2014 

Ingrid Widebäck informerade att denna sommar kommer vår 

ungdomsgårdsentreprenör Fritid Stockholm AB, enligt 

överenskommelse med förvaltningen, att på försök under fem 

sommarveckor ha en ambulerande ungdomsgårdsverksamhet i 

stadsdelsområdet. Verksamheten kommer att bedrivas av två personal 

med en husvagn som bas, och kommer att ambulera mellan de 

utemiljöer i området där ungdomar samlas och erbjuda olika 

aktiviteter. 

 
Information om förskolorna 

Beträffande det brev från förskoleuppropet som skickats till nämnden 

informerade Maria Mannerholm om den enkät som refereras till. I 

Stockholm finns 8 621 medarbetare inom förskolan. Enkäten 

besvarades av 1 555 medarbetare, dvs 18 %. Av dessa hade 72% 

övervägt att sluta sitt arbete, dvs 13 % av medarbetarna i staden. 

Omkring 11% av stadens medarbetare upplevde att de fått mindre 

resurser.  

Vad gäller ekonomisk tilldelning  till verksamheten finns i Stockholm 

en förskoleschablon. som genererar en viss summa per inskrivet barn 

utifrån barnets ålder. Systemet för tilldelning av medel till förskolan 

avser hela staden. Alla medarbetares tankar kring verksamhetens 

utformning är av stor vikt. Förskolepersonal gör ett mycket bra arbete, 

vilket visar sig i föräldraenkäterna. Föräldrarna är mycket nöjda med 

förskolorna i Hägersten Liljeholmen.  

Frågan om tydliggörande kring vad som ingår i arbetsuppgifterna för 

förskolans medarbetare kommer att behandlas dels i chefsgruppen och 

naturligtvis inom respektive förskoleenhet i dialog med pedagogerna. 

Vi är mycket måna om vår professionella personal och att ta till vara 

deras synpunkter i utformningen av förskolans arbete. Medarbetarna 

utgör förutsättningen för en bra verksamhet i förskolorna.      

 
Plaskdamm i Enbacksparken 

Gunnar Ohlsén informerade om läckage i plaskdammen i 

Enbacksparken. Förvaltningen beräknar att det kommer att ta ca fyra 

veckor att åtgärda detta. 
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Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
12 juni 2014 

Blad 26 

 

  

Forts. § 17 

 
Träden i Botvidsparken 

Gunnar Ohlsén informerade att de stora fina träden i Botvidsparken 

nått sin brukstid. Arborister har granskat dem och kommit med förslag 

till åtgärder. Förvaltningen kommer att säkerhetsbeskära träden och 

till hösten ta ställning till om träden behöver tas ned. Om träden måste 

tas ned sker återplantering.  

 
Balanslista 

Anmäldes balanslista över inkomna skrivelser från nämnden 2014. 
  
Rapporter för kännedom i pärm 

Uppdragsbeskrivning för stadsdelsnämnder och stadsdelsnämndernas 

verksamhet inom äldreomsorg i egen regi. 

Äldrenämnden 29 april 2014, § 10 

__________________ 

 

 

 

 


